
Skolebestyrelse dagsorden 
Tid og sted: 11.04.2024 18.00-21.00 på lærerværelset 

Ord- og tidsstyrer:  Dorthe 

Referent:  Lea 

Afbud: Linda, Ilknur, Isabella  

Værdier: Livsduelighed - Fællesskab - Faglighed  

Tid  Dagsordenspunkt;  Forudsætninger/ forberedelse /formål Forberedelse 

30 

min.  

Spørgetid Hvis ingen møder op går 

skolebestyrelsesmødet i gang  

Forslag om at mødet fremover afkortes med 30 min. hvis der ikke er mødt forældre op 

til spørgetid. 

- Mødet startede kl. 18.15 

5 min Godkendelse af referat Hvis ingen kommentarer ved udsendelse 

inden 3.4., er dette godkendt og placeret 

på skolens hjemmeside. 

 

 

 

 15 

min 

Meddelelser fra elever  Punkter fra elevrådsmøde   Der afholdes først elevrådsmøde d.11.4.  

30 

min 

Meddelelser fra a. Forældre 

b. Medarbejdere 

c. Ledelse  

d. Mette Harder deltager fra 

CdS 

a. Drøftelse af spørgsmål til Mette CDS 

b. Medarbejderne har udfyldt apv og bruger tid på at drøfte denne  

Klimadag og Grøntflag er ved at blive planlagt   

c. Bump på Dønnergårds alle, Cykelsti og nye skilte påbegyndes i foråret 2024 

d. Mette er personaleleder for skolelederne. Været i centeret i 4 år. Stor erfaring 

med skoleområdet. Vil gerne rykke endnu tættere på skolebestyrelserne og vil 

gerne understøtte samarbejdet. Er ved at samle viden sammen og se om der 

kan ses nogle fælles linjer og tegn. Mette /centeret vil gerne inddrages i svære 



beslutninger eller hjælpe med situationer og spørgsmål som centeret kan 

understøtte – fx hvordan skriver man det gøde hørringssvar.  

Drøftelse af: 

- Den specialpædagogiske analyse  

- Kantinen  

- Hvorfor forældrene har valgt Hedelyskolen (hvad vi er 

glade for) 

- Bestyrelsen kvitterer for Mettes deltagelse og var 

begejstret for hendes måde at deltage i mødet på 

 

Hvad ønsker bestyrelsen sig fra CDS? Hvad vil bestyrelsen gerne fortælle om skolen? 
Hvilke emner synes bestyrelsen skal fylde i det kommende skoleår. 
  
Formålet er, at Mette får hilst på jer og at CdS kan blive lidt klogere på hvad der rør sig 
blandt jer forældre. 
  
 

15 

min 

Budgetopfølgning samt 

godkendelse af budget 2024 

Pr.31.03.24. Budget 2024 for skolen skal godkendes 

Bilag 1 – fremsendes før mødet  

- Orienteret  

- Skolens budgetprioriteringer godkendes - men 

skolebestyrelsen stiller sig kritiske overfor kommunens 

tildeling til skoleområdet.    

10 

min 

 PAUSE  

50 

min 

 

Dette punkt flyttes til næste 

skolebestyrelsesmøde – da 

elevrådet ikke har holdt møde 

endnu. 

SB og elevråd ønsker at vi drøfter et punkt 

om sprog og ”joke-kultur”.   

Dorthe fremsender de retningslinjer der er på skolen i forhold til krænkende sprogbrug 

samt tidligere udarbejdet værdiregelsæt og børne og unge syn i forslag. 

Derudover drøftes hvordan elever og forældre involveres 



 

I stedet sættes to andre 

punkter på til inspiration og 

drøftelse 

”Hvad bruger vi sproget til og hvordan 

bruger vi sproget?” 

Elevrådet har haft temaet på til 

elevrådsmødet før SB  

Hvilken roller spiller sociale medier? 

Hvordan arbejdes der med sprogbrug i klasserne i hhv. indskoling, mellemtrin og 

udskoling? 

I fht til eksisterende værdiregelsæt – vi skal udarbejde en ny formulering som er mere 

tro mod Greve kommunes børne og ungesyn. 

Herunder skal vi også inddrage erfaringer fra arbejdet med krænkende sprogbrug – jvf. 

elevrådets punkt og drøfte hvordan det evt. kan skrives ind i eksisterende 

værdiregelsæt. 

 

 

20 

min 

Princip for meddelelsesbog  Bilag fremsendes torsdag – til drøftelse 

- Hvor ofte   

- Inputs og drøftelse   

25 

min 

Princip i fht anbefaling om 

skærmbrug og mobilfri skole. 

 Bilag fremsendes torsdag – til drøftelse 

- God ide med mobilfri matrikel 

- Skal vi vælge vores kampe? 

- Inputs og drøftes  

20 

min 

Punkter opsamling • Forældreaften forår 2024 Opfølgning – har arbejdsgruppe behov for input?: Ole, Mette og Lea. 

- Oplæg præsenteret  

- Flere kommentarer i forhold til mål og ønsket fokus 

- Hvilket bidrag ønsker vi fra forældrene?  

- Ledelsen følger op med nyt oplæg på baggrund af 

inputs  

 

• Ønsker et punkt om sprog og ”joke-kultur”.   
Hvad bruger vi sproget til og hvordan bruger vi sproget.   
Vi forbereder os alle til punktet – hvordan kan vi arbejde med det.  

 

10 

min 

Evt. 

 

- Forslag til princip om fravær  

- Madkundskab 

- Bad efter idræt 

- Sfo 

  



 

 

 

 

Punkter til næste møder 

 

• Planlægning af aktiviteter i 

forbindelse med skolens 

fødselsdag sept. 2024 

• Trafikpolitik skal drøftes igen når 

tiltag omkring skolen er iværksat. 

 


